
Lokalrådsmøde 
Torsdag den 16. januar 2014  

 
Referat: 
 
Fra mødets start tog Erik G`s kone billede af hele lokalrådet. Det skal sammen med en følgetekst 
sendes til Midtjyllands Avis. Erik havde skrevet et udkast til følgetekst, der blev læst op. Indholdet i 
teksten blev godkendt, og Erik retter til med enkelte rettelser og tilføjelser. 
 
Opfølgning på mødet den 7. januar, siden sidst og de øvrige punkter fra dagsordenen. 

 Flemming og Birgitte deltager i kursus omkring hjemmeside mm. Førstkommende søndag 
og mandag. Erik G. meddelte, at han også havde fået materialet. Så måske får vi tre på 
kursus. 

 Der er kommet brev fra Jette R. Petersen, som er kommunens kontaktperson for lokalråd. 
Der afholdes nærdemokratiudvalgsmøde den 3. februar, hvor lokalrådenes formænd 
deltager. Her skal vælges to formænd til nærdemokratiudvalget. Erik G. deltager herfra. 

 Formanden har modtaget en aktivitetsplan fra Rødegaard. Lokalrådets kontaktpersoner til 
Rødegaard bliver Erik og Karl Aage, der i forvejen er medlemmer af Rødegaards Venner. 

 Brevet fra Lone Mark Ussat om sikker skolevej i Resenbro, som hun har sendt til Silkeborg 
Kommune blev kort drøftet. Lokalrådet vil sende en støtteskrivelse, der anbefaler 
gennemførelse af mindst 1 af de to foreslåede fodgængerovergange med Torontoblink på 
Møllegårdsvej. Bliver der blot 1 skal det være den, der ligger tættest på Skellerupvej, og 
den skal placeres på den vestlige side af denne vej. Den vil kunne anvendes af alle børn fra 
fra husene på den nordlige side af Møllegårdsvej og dermed være den mest trafiksikre 
løsning. 

 Næstformanden Marcus bliver lokalrådets kommunale kontaktperson. 

 Drøftelse af borgermøde. Efter en del snak frem og tilbage blev det besluttet at satse på 
afholdelse af borgermøde onsdag den 21 maj. Der skal tages en dialog med bestyrelsen for 
Resenbrohuset omkring betaling for at anvende salen til borgermøde. Birgitte taler med Pia 
om det. Alle medlemmer af lokalrådet skal til næste møde tænke på emner til 
borgermødet. Allerede nu er det tanken at spørge borgerne, hvilke emner, de mener 
lokalrådet skal tage op. Derudover er der antydet temaer omkring vej‐ og broudvidelse på 
strækningen mod Gødvad og fremtidig struktur på institutions‐ og børne‐ unge området, 
forskønnelse af midbyområdet og en mulig nedrivning af forfaldent hus. Andre temaer vil 
komme frem på mødet i marts. 

 Kan vi gøre noget for at skaffe resenbroborgere adgang til åen? I den forbindelse oplyste 
Flemming om materiale omkring renovering af trækstien. Materialet kan lånes af ham.  

 Der tages kontakt til Rødegaard omkring evt. mødeafholdelse her – også borgermøde i 
deres sal. 

 Det blev drøftet, om der skal være en særlig forretningsorden for lokalrådet. Tages op 
senere. Besluttet at den første torsdag i hver måned principielt er mødedag i tidsrummet 
17.00 – 19.00. Næste møde er dog torsdag den 6. marts kl. 17.00. 

 Overflytning af økonomi. Papirer gik til Birgitte. 
 
 Referent: Karl Aage, den 16. januar 2014.  


